
 

 

 
 

Osloskolen 

 

 
Protokoll møte i driftsstyret ved Rødtvet skole 
 

Til: 

Morten Nyhuus- Eriksen, Leder DS 

Else Marie Brodshaug, representant (H) 

Tom Reidar Eng, representant (FRP) 

Azieb Zego, politisk representant (A) 

Lina Aresdatter Langaard (FAU) 

Aurora Foss, pedagogisk personale 

Reidun Ravem, ansatt repr. kommunalt ansatte og referent  

Mona Mohn, rektor 

 

 

Dato: 17.10.2023 kl. 16.30-18.00 
Møtested: Personalrommet Rødtvet skole 

Varamedlemmer innkalles til møtet ved eventuelt forfall fra styremedlemmer. 

 

Sakliste:  

 

Sak 25/2023: Godkjenning av innkalling og godkjenning av referat fra driftsstyrets møte 

                       12.09.23 

  Godkjent 

                       

 

Sak 26/2023: Plan for trygt og godt skolemiljø 

▪ Bydelen har et stor prosjekt, som involver alle skolene, idrettslag og 

foreninger 

▪ Vi har hatt språkkampanje i uke 42. Det ser ut til at hele bydelen har vært 

med på kampanjen. Elevrådet har vært med på å utarbeide kampanjen. 

Det har vært fokus på kroppsspråk. Det har vært en uke med aktiviteter, 

og egen «hjertespråk» sang. 

▪ Det er viktig å skape en kultur for godt og hyggelig språk til hverandre 

▪ «REST» = Rett etter skole tilbud.  

o Fritidsorganisasjoner og bydel flytter ut til skolene med aktiviteter 

o Alle foresatte har fått info, det er viktig at informasjonen om dette 

spres ut til alle, hvis det ikke kommer elever vil det kanskje ikke 

bli fortsatt tilbud 

o Grei-hallen, Grorud flerbrukshall og Fyrhuset, har alle tilbud 

forskjellige dager i uka 

o Skolen har eget tilbud på mandager 

o Rødtvet sjakklubb er også i gang igjen. 

▪ Bydelenes intensjonsavtale, har som visjon å tenke helhet ikke silo. 

Overordnet mål er at flest mulig unge skal fullføre og bestå videregående 

skole. Et annet mål er at foresatte skal få hjelpen de trenger, når de 

trenger den. Hjelpen skal være sømløs, det vil si at man skal slippe å bli 

en kasteball mellom de ulike hjelpeinstansene. Bydelen ønsker å 

koordinere tjenestene. 



▪ Alle skolene (en leder fra hver) møtes fire ganger i året, for en fot i 

bakken: «fungerer det vi gjør?». Det finnes et sett med 

måleparametere/indikatorer som skal vise graden av måloppnåelse. 

▪ Sdf 

▪ Kommentarer fra representanter i DS 

o Språk bør være tema på foreldremøte 

o Forberede barna på å bli robuste 

o Gi barna fremtidstro 

o Sende timeplan sammen med ukeplan 

 

▪ FAU på tvers – en representant fra alle FAU i bydelen, fronter felles saker 

                     

             

 

Sak 27/2023: Budsjettutviklingen så langt i 2023 

Gjennomgang av økonomiske rapporter for AKS og skole. Skolen vil starte  

Budsjettarbeidet i starten av november. 

 

 
 

Sak 28/2023: Strategisk plan 2023 

Skolens strategiske plan:  

1. Leseplan – Grunnleggende ferdigheter 

2. Digitalt medborgerskap 

3. Elevmedvirkning 

Skolen ønsker å fokus på nr 1 og 2 før jul, og nr. 3 etter jul. Dette for å kunne gå i 

dybden på temaene.  

 

Sak 29/2023: Nytt fra skolens ledelse 

▪ Ny konsulent på kontoret, Ragnhild H. Winnæs starter 30.10.23 

▪ Alle elever på skolen har i høst fått nytt læringsbrett. Det er ikke avklart  

hva vi gjør med de gamle. Samme type nedbetalingsplan som første gang. 

▪ Innføring av Jamf, som er et styringsverktøy for lærere og foresatte, for å 

ha kontroll på apper, nettsteder, og kamera blant annet. 

▪ Elevtall ved telling 01.10.2023: 460 elever, som er 9 flere enn i fjor.  

▪ Resultat av de nasjonale prøvene vil bli presentert på neste DS møte. 
             
                 

Sak 30/2023: Eventuelt 

   

Neste møte: 21.11.23 (16.01.24, 27.02.24, 21.05.24) 

                                                                                                   

 

Morten Nyhuus-Eriksen                                                                       Mona Mohn 

Driftsstyrets leder               Rektor       
 


